



Bestyrelsesmøde
onsdag d. 8.maj 2024 kl. 19.00-21.30
Lokation: Teams

Deltagere: Henrik Christoffersen (HC), Lisa Richardson (LR), Mikkel Larsen (ML), Tobias Rasmussen (TR), Rikke Jensen (RJ).

Afbud: Tobias Thune (TT), Asmus Jørgensen (AJ), Kirsten Jensen (KJ), Mia Barrett (MB).

Generalforsamling 2024:

- Bestyrelsen foreslår Allan Holm Pedersen som dirigent.
- Bestyrelsen debatterede posten som kasserer, da Tobias Rasmussen fratræder posten og vi ikke har modtaget kandidater. Bestyrelsen vil fremadrettet arbejde på at opgaverne under kasserer posten, bliver minder. Eksempelvis; afholde møder løbende, nedsætte et økonomiudvalg eller lign. HC sender mail ud, om at posten er ledig.
- I forhold til kommende valg, har Bent Sørensen, Gert Larsen, John Andersen tilkendegivet at de ønsker genvalg. Anne Bradley ønsker ikke genvalg. Vi har ikke hørt fra Christian Thune og Gert Andersen.
- Angående Workshop dag lørdag den 11. maj 2024:
 - Der er tilmeldt 21 deltagere til workshop, inkl. bestyrelsen og Mia.
 - Vi har fået afbud fra oplægsholder, så der arbejdes på en ny plan.

Medlemstal:

- Skema med de indberettede medlemstal, har været sendt ud til klubberne, så de kunne blive valideret. Der er ingen klubber der har meldt tilbage med ændringer.
- Vi har igen i år haft en tilbagegang i vores medlemstal, men det bekymrer ikke DIF, da vi har en god strategi, som vi arbejder målrettet med.

Kontingentopkrævning:

- ML pointerer at på fakturaen til opkrævning af kontingent og følgebrev hertil, står at det er kontingent for 2023, der skal indbetales. Bestyrelsen er enige om at der bør stå "indbetaling af kontingent for 2024, baseret på medlemstal fra 2023". Der bør derfor laves en ændring i opkrævningsens ordlyd.
- Det ser ud til pr. d.d. at Esbjerg Curling Klub, Curling Club Odin og Frederikshavn Curling Klub ikke har betalt kontingent til DCuF for indeværende sæson. TR retter henvendelse til klubberne.

Kontingentstruktur:

- Bestyrelsen lægger op til en debat om kontingentfastlæggelse på workshop lørdag den 11.maj 2024.



Nye medlemsformer:

- LR forslår at DCuF arbejder på et projekt omkring at laver flere former for medlemstyper. Et eksempel kan være at gøre pay´n´play spillere til flex-medlemmer, så man kan få et kartotek over hvilke folk der kommer i klubberne og derved få en database at potentielle kommende faste medlemmer, hvis man sørger for at de giver samtykke til at få tilsendt mails mm, med relevante informationer. Dette kunne få medlemstallet til at stige og der kunne komme en øget aktivitet i klubberne.
- Der skal kigges på en form der er interessant for alle klubber.
- Bestyrelsen har nedsat et udvalg til at arbejde videre med forslaget. Udvalget består p.t. af HC og LR (sættes på aktionslisten)

Politikker:

- Ulrik Schmidt har lavet en evalueringsrapport af elitecenteret. Hvor er vi nu? Hvor er vi på vej hen? Bestyrelsen er enig i den retning der er lagt og bakker op i forhold til at arbejde videre med retningslinjer og principper for elitecenteret.
- Vedrørende tøjbestilling til internationale mesterskaber, fremadrettet skal altbestilles gennem tøjadministrator (undtaget kørestolscurlere)

Bestyrelseshonorar:

- Bestyrelsen drøftede hvorledes man er berettiget til et honorar.
- Sættes på aktionslisten til at gennemgå på første bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen, hvor "Code of Conduct" gennemgås. Et udgangspunkt kunne være berettigelse ved 2/3 deltagelse i årets møder.

Forventningsafstemning ift. indkaldelse til bestyrelsesmøder mm.

udsat til næste møde

Gennemgang af aktionsliste

udsat til næste møde

Nyt fra sekretariatet/kontoret

udsat til næste møde

Eventuelt:

- Alle bestyrelsesmedlemmer skal underskrive årsrapporten inden generalforsamlingen. Bør sendes ud senest fredag den 10.maj, til digital underskrift.
- Vedrørende stemmefordeling og stemmesedler, laver RJ liste klar med stemmefordeling og sender til HC og MB.
- Husk til næste møde, at vi skal gennemgå "Code of conduct".